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Az egybegyülteket � köztük a
fõiskola rektorát, dr. Patay Ist-
vánt, a többi kar és a rektori hi-
vatal képviselõit, valamint Ba-
bák Mihály polgármestert � dr.
Bukovinszky László, a kar fõ-
igazgatója üdvözölte, majd dr.
Mészáros Miklós, oktatási fõ-
igazgató-helyettes tett jelentést
a záróvizsgák eredményérõl.
Ebbõl kiderült, hogy a 259 vizs-
gára jelentkezett hallgatóból
258-an sikeresen vizsgáztak, vi-
szont nappalin 63-an, levelezõn
34-en nem tudtak nyelvvizsga-
bizonyítványt bemutatni, így õk
ezúttal nem kaphatták meg dip-
lomájukat. A záróvizsga-jelen-
tést követõen Huszár Zoltán
mérnökjelölt vezetésével esküt
tettek, majd a rektor és a fõigaz-
gató gratulációja közepette át-
vették diplomájukat a mérnö-
kök, szakmérnökök és a hulla-
dékgazdálkodási technológu-
sok.

Csak nyelvvizsgával
A Tessedik Sámuel Fõiskola Mezõgazdasági Víz és Környe-
zetgazdálkodási Kar tartott ünnepi tanácsülést, melyen szo-
kás szerint a végzõsök kapták meg diplomáikat, ám idén
elõször csak azok vehették át a múlt héten szombaton, az
Ótemplomban rendezett ünnepségen az oklevelüket, akik
bemutatták nyelvvizsga-bizonyítványukat.

Búcsúzó beszédében dr.
Bukovinszky László, felelevenít-
ve a most búcsúzó hallgatók di-
ákéveinek keserveit-örömeit,
kérte a mérnökké lett diákokat,
gyarapítsák a háromnegyed szá-
zados szarvasi hagyományt: fel-
készülten, magas szinten mûvel-
jék szakmájukat.

A végzõsök nevében Nemes
Szilvia környezetgazdálkodási
agrármérnök búcsúzott, felidéz-
ve  az utolsó vizsgák utáni meg-
könnyebbült sóhajt � végre
vége! Feltette ugyanakkor azt a
kérdést is � tényleg ezt akartuk?
Az élmények, munka és kacagás
után az élet, a szakma a lehetõ-
ségek jönnek � mondta Nemes
Szilvia �, s köszönte az oktatók-
nak, a szülõknek a segítséget,
hogy hozzájuttatták õket a dip-
lomához, a lehetõségekhez.

A diplomaosztó ünnepi ta-
nácsülés adott alkalmat kineve-
zések átadására is: elõbb dr.

Patay István rektor nyújtotta át
dr. Köteles Lajosnak, a gyulai
intézet élére megválasztott ve-
zetõnek kinevezését, majd dr.
Bukovinszky Lászlónak a szar-
vasi mezõgazdasági karra, há-
rom évre szóló kinevezését. A
fõigazgató ezt követõen a kari
tanács döntése alapján ugyan-
csak három évre nevezte ki a kar
vezetõit: oktatási fõigazgató he-
lyettessé dr. Mészáros Miklóst,
tudományos fõigazgató helyet-
tessé Szabó Pálné dr.-t, az Állat-
tenyésztési Tanszék vezetõjévé
dr. Sinkovics Györgyöt, a Bioló-
giai és Ökológiai Tanszék veze-
tõjévé Szabó Pálné dr.-t, a Kör-
nyezetgazdálkodási Tanszék ve-
zetõjévé dr. Oláh Jánost, a Me-
zõgazdasági Géptani és Környe-
zettechnikai Tanszék vezetõjévé
dr. Patay Istvánt, a Mezõgazda-
sági Kémia és Talajtani Tanszék
vezetõjévé dr. Kocsis Istvánt, a
Növénytermesztési és Ökológi-
ai-gazdálkodási Tanszék vezetõ-
jévé dr. Izsáki Zoltánt, a Társa-
dalomtudományi és Vállalat-
gazdaságtani Tanszék vezetõjé-
vé dr. Sári Lászlót, a Vízgazdál-
kodási Tanszék vezetõjévé dr.
Bukovinszky Lászlót.           T. L.

Elõadója Mihaleczné Kovács
Mária jegyzõ volt, aki elmondta,
hogy rendkívül kedvezõ konst-
rukcióban (20%-os önerõvel és
80%-os állami támogatással)
épültek bérlakások az utóbbi
idõben. Ezt figyelembe véve a
testület foglalkozott már a lakás-
építés folytatásával, azonban az
ehhez szükséges önerõ nem állt
rendelkezésre. Tavaly felmerült
az a lehetõség, hogy a szükséges
önerõt az önkormányzat által
vásárolt bérlakások eladásából
fedezzék. Hangsúlyozta, hogy az
így értékesített, szám szerint öt
lakás árából akár 20 szociális
bérlakás is építhetõ lenne abban
az esetben, ha pályázati úton si-
kerülne megszerezni a 70%-os

Elõvásárlási jog a lakáshasználóknak
Szarvas Város Önkormányzatának legutóbbi képviselõ-tes-
tületi ülésén napirendi pontként szerepelt az önkormány-
zat tulajdonában lévõ lakások és helyiségek elidegenítésé-
rõl szóló rendelet módosítása és kiegészítése.

állami támogatást. Ezek a laká-
sok jelenleg a fecske program
részét képezik, de az itt élõ fia-
talok szerzõdése egy éven belül
lejár. Két pár is jelezte azonban,
hogy a szerzõdés lejárta után
szeretnék az ingatlant megvásá-
rolni, amit természetesen piaci
áron fizetnének ki. Ezért a jegy-
zõ javasolta, hogy értékesítés
esetén ezen ingatlanokat a már
benne lakók vásárolhassák meg
pályázati kiírás nélkül, mert vé-
leménye szerint így lenne mél-
tányos. Ezzel szemben dr. Deme-
ter László, az ügyrendi bizottság
elnöke nem támogatta a rende-
let módosítását, mert vélemé-
nye szerint lehetõséget kell biz-
tosítani a következõ igénylõk-

nek is az elõtakarékosságra.
Vele egyetértve szólalt fel Tus-
jak Tamás képviselõ is, aki egy-
általán nem látta biztosítva an-
nak lehetõségét, hogy ha fel-
épülnek az új lakások, akkor
lesz még mód a fecske program
folytatására. Babák Mihály pol-
gármester reflektálva a vélemé-
nyekre kijelentette, hogy a régi
fecskés programot ki kell üríte-
ni. A végleges megoldás elmon-
dása szerint nem más, mint
hogy a lakásoknak piaci tarifája
legyen és csak a rászorulók kap-
janak szociális kedvezményt. A
képviselõ-testület a rendeletmó-
dosítást 14 igennel és 3 tartóz-
kodással elfogadta, a vita tár-
gyát képezõ 5 lakás eladható
lesz, melyekre a lakáshasználók
az elfogadott feltételek alapján
elõvásárlási joggal bírnak.

J. K.

Elsõ napirendi pontként tár-
gyalta Szarvas város képviselõ-
testülete júniusi ülésén a 2003.
évi költségvetésrõl szóló rende-
let módosítását. Mihaleczné Ko-
vács Mária jegyzõ elmondta,
hogy a rendelet módosításának
szükségessége már a májusi tes-
tületi ülésen felmerült, misze-
rint az eredeti költségvetésbe
tervezett 95 millió forint mûkö-
dési hitelt nem szabad felvenni.
Ennek érdekében 95 millió fo-
rintot zároltak, mely az intézmé-
nyek önkormányzati támogatá-
sának 5%-os csökkenését ered-
ményezte. Ebbõl a zárolt összeg-
bõl 51 millió forintot tudtak re-
alizálni a költségvetés átszerve-
zése kapcsán. Az átdolgozott

Módosították a
költségvetést

költségvetés pozitívuma, hogy a
mûködési hitel csökkent, nega-
tívuma viszont az, hogy e csök-
kenés által nehezebbé vált az
intézmények mûködése. Kozák
Imréné, a Pénzügyi Ellenõrzõ
Bizottság elnöke kiemelte, hogy
a bizottsági ülésen egyetlen in-
tézményvezetõ sem jelezte,
hogy a csökkentés miatt nem
tud majd gazdálkodni. Kitért
arra is, hogy mindenhol biztosí-
tották a mûködés feltételeit,
ezért esetenként hol 5%-nál töb-
bet, hol kevesebbet zároltak a
támogatás összegébõl. E tények
tudatában a képviselõ-testület a
rendeletmódosítást egyhangúan
megszavazta.

 J. K.

Szarvasi
iparmûvészek,

 képzõmûvészek!
Tisztelettel meghívjuk Önö-

ket 2003. július 27-én a �Szarvas
Város Napja� alkalmából a civil-
szervezetek és az önkormányzat
által szervezett egész napos ren-
dezvényre, melynek helyszíne a
Bolza kastély épülete és kertje.

Itt alkalom nyílik arra, hogy
kiállítsanak, bemutatkozzanak.
Kérjük, hogy részvételi szándé-
kukat július 11-ig szíveskedje-
nek jelezni. Igény szerint tu-
dunk teret illetve korlátozott
számban paravánt biztosítani a
kiállítók részére.

Jelentkezési szándékukkal il-
letve kérdéseikkel forduljanak
Uhljár Zitához a 06-70-505-
1787-es telefonszámon.

Értesítés
A TITÁSZ Rt. értesíti a
lakosságot, hogy
Lustyik Anita Szarvas,
Szappanosi szõlõk
10305-os hrsz.-ú ingat-
lan valamint Csesznak
Mihály Szarvas, Sem-
melweis u. 69. sz. 5428
hrsz. ingatlan alatti
elektromos földkábelt
nagyfeszültség alá he-
lyezik.


